
 

 

Verslag van eerste bijeenkomst van het Wijkoverleg Nesselande 
 
Genodigden:  (zie verzendlijst) 
 
Aanwezig:   (vertegenwoordigers van) Deelgemeente, Wonio, OBR, Politie, Stadstoezicht, 
  Brede School, Wijkmakelaar, Opbouwwerkster, Woonbron, SBA, Sonor, Humanitas,  
  Woon Compas en bewoners (zie voor namen de presentielijst) 
 
Datum:   Dinsdagavond 21 april 2009 van 19.30-22.30 uur 
 
Locatie:  De Kristal, Cypruslaan 406, Nesselande 
 
 
 
Opening om 19:30 uur 
Huishoudelijke mededelingen 
Erik Pot opent de vergadering en stelt voor te starten met een voorstelrondje omdat hij ziet dat de 
samenstelling anders is dan bij het vorige wijkoverleg. Tevens verzoekt hij aanwezigen de presentielijst te 
tekenen en daarop ook het email adres te noteren als je prijsstelt op verslagen en agenda van dit overleg.  
Erik geeft aan dat er afmeldingen zijn van Marlies Bliekendaal, Mattijs Rommelse, Ardy Moeijes, Jopie 
Onel en Wim van Tiggele. Diana geeft aan dat zij in plaats van Anja van der Laan de honeurs van de 
Bredeschool waarneemt vanavond. Diana is de “buurtmakelaar” en zit hier vanavond ook namens de 
Bredeschool. De overige aanwezigen stellen zichzelf voor. 
Doel 
Erik geeft een toelichting op de agenda en geeft het doel aan van dit overleg voor de nieuwkomers. Erik 
schetst kort de historie van het overleg met de wijk en de overgang van ontwikkeling naar beheer en 
waarom we met een wijkoverleg zijn gestart en wat de relatie is met bestaande overleggen. 
Erik geeft aan dat de 1e bijeenkomst vooral bedoeld was om informatie uit te wisselen, "de klokken gelijk 
te zetten" en te overleggen over hoe we samen tot de invulling van het iWAP (integraal 
wijkactieprogramma) voor Nesselande kunnen komen. Vorig overleg heeft een inventarisatieronde 
plaatsgevonden van alle zaken dit spelen in de wijk. Dit overleg wordt teruggekoppeld welke daarvan 
geschikt zijn om in een iWAP op te nemen. 
Verslag 
Erik loopt het verslag van de vorige keer door en vraagt of er vragen opmerkingen zijn. Naar aanleiding 
van het verslag wordt het volgende besproken. 
Vorig overleg is afgesproken dat er per wijkoverleg een toelichting zal komen op de werkzaamheden van 
1 of 2 van de diensten of instellingen, zodat voor iedereen duidelijk wordt wie wat doet en waar al wordt 
samengewerkt en afgestemd en waar niet binnen Nesselande. Straks zal Mireille van der Waal, onze 
buurtagent, hier mee beginnen en daarna zal Stadstoezicht haar werkzaamheden toelichten. 
Ten aan zien van de samenstelling van dit wijkoverleg is naar aanleiding van vorige vergadering de 
verzendlijst uitgebreid met Humanitas, SOR, Woon Compas en de Bredeschool.  
 
Beheerplan badpaats 
Naar aanleiding van een verzoek uit de vorige vergadering is het Beheerplan Badplaats toegestuurd. Erik 
vraagt of hier nog vragen of opmerkingen over zijn. Het stuk wordt voor kennisgeving aangenomen. Politie 
en Stadstoezicht geven aan dat de badplaats bij de toelichting op hun werkzaamheden nog terug zal 
komen. 
 
Toelichting op taken Politie 
Deze keer zal Mireille van der Waal, de buurtagent van Nesselande een toelichting geven op de 
werkzaamheden van de politie. Zij doet dat aan de hand van het rondgestuurde jaarplan. Kort 
samengevat komen de actiepunten van de politie neer op onderstaand rijtje: 
- Schoolprojecten zoals “adoptielessen” 
- Overlastgevende jeugd projecten zoals “ouderbrieven” 
- Verkeer zoals bromfietscontroles (snelheid en diefstal) samen met Stadstoezicht 
- Klachten behandeling zoals bekeuringen snelheidsovertreders Cretalaan en LvA 



 

 

- Meerdere alcohol controles 
- Controles op milieudelicten zoals illegaal vuurwerk, illegaal vissen (i.s.m. boswachter en stadstoezicht) 
- Drugsaanpak zoals oprollen hennepkwekerijen en uithuisplaatsingen 
- Spreekuur in de Kristal 
- Participeren in de “emailcirkel met bewoners badplaats over sfeer”  
- Veelplegers (3 in deze wijk) krijgen een persoonsgebonden aanpak en worden gevolgd. 
- Woning inbraak preventie/voorlichting, surveilleren, getuige zoeken, interviews, contact met aannemers  
  over datum oplevering 
- Tom-tom preventie (meest gestolen object)  
- Fietsenvernieling en diefstal bij metrostation 
- Vernielingen algemeen via emailcircels melden, m.n. Graffiti bij AH bijv samen met jongeren mooie  
  beschildering spuiten om andere lelijke te weren. 
- Badplaats protocol monitoren van de sfeer en acute inzet indien nodig (i.s.m. stadtoezicht, boswachter  
  RET en emailcirkel bewoners) inzet politie te paard en te fiets. I.c.m. alcohol controles in metro en station  
  door RET. 
- Instellen en handhaven gebiedsontzeggingen 
- Werkgroep jongeren om ze actief leuke dingen te laten doen zodat ze geen rottigheid uithalen. 
 
Erik dankt Mireille voor haar toelichting en vraagt aan aanwezigen of er nog vragen zijn naar aanleiding 
van haar verhaal. 
 
Er wordt gevraagd of deze nuttige informatie ook in de vorm van een brochure in het “welkomstpakket” 
kan komen of in elk geval een telefoonnummer wie bewoners waarvoor kunnen bellen. Wonio geeft aan 
dat ze dit voor de eerste paar duizend nieuwe inwoners hebben gedaan, maar dat het samenstellen en 
verspreiden van een dergelijk welkomstpakket veel tijd kostte en dat de aantallen nu te groot zijn om dat 
door twee vrijwilligers te laten doen. 
 
Erik geeft aan te onderzoeken wat nu het welkomstpakket is dat nieuwe bewoners krijgen en wie dit 
verspreidt. Daarna kan onderzocht worden hoe dit eventueel aangevuld kan worden door wie en hoe en 
of dit zinvol is.  
 
Er wordt voorgesteld om ook op de website een kader met contactpersonen en organisaties met 
telefoonnummers te zetten. Erik stelt voor eerst te inventariseren wat er is en dan te kijken wat er bij zou 
moeten en daarna waar en hoe deze informatie het beste kan worden gecommuniceerd. Jan Lemmers 
geeft aan dat er op Nesseweb al veel verwijzingen staan 
 
Vanuit de Brede school wordt gevraagd om een veiliger route tussen de scholen. Er wordt regelmatig van 
het ene gebouw naar het andere gelopen met de kinderen en de route moet veiliger door bijvoorbeeld 
borden met “pas op schoolgaande kinderen” of “schoolroute Bredeschool” en zebra’s aanleggen met 
verkeersbesluiten/bebording en handhaving en snelheidremmende maatregelen bij de oversteekpunten. 
Vooral de Laan van Avant-Garde en Laan van Magisch Realisme is gevaarlijk is gebleken uit tellingen van 
3VO. 
 
Erik zegt dat al aanpassingen zij aangebracht na klachten en verzoekt Diana om concrete punten aan te 
geven die problemen opleveren. Hij zegt toe deze in het verkeersoverleg mee te nemen en dit bij het 
iWAP onder het kopje verkeersmaatregelen/besluiten toe te voegen. 
 
Toelichting op taken Stadstoezicht 
Erik geeft het woord aan medewerkers van Stadstoezicht. John en Terry geven een toelichting op hun 
werkzaamheden aan de hand van het rondgestuurde jaarplan . De acties worden steeds gerichter op 
waar vraag naar is. De lijnen met politie zijn kort. 
Grootste klus is handhaving van de APV. Uit de APV vloeit o.a. voort: 

- handhaving van hondenaanlijn- en hondenpoep opruimplicht 
- Foutief parkeergedrag 
- Verkeerd aanbieden huisvuil 
- Hang jongeren overlast 



 

 

- Strand schoon en veilig 
Andere taken liggen op het gebied van parkeren, fiscaal en milieu. Stadstoezicht werkt met een 
jaarcontract dat voor 80% door de stad en voor 20% door de deelgemeente wordt betaald. In totaal is er 
3000 uur inzet vanuit Stadstoezicht beschikbaar voor heel Rotterdam. Vanuit de stad worden er 
prioriteiten gesteld bijvoorbeeld; handhaven sigaretten en kauwgom op straat, overtredingen loslopende 
honden en verzuim opruimplicht, en wildplassen zijn bijvoorbeeld stedelijke prioriteiten. 
Op dit moment zijn er voor heel Rotterdam 500 mensen op straat. Slechts een deel daarvan heeft een 
zogenaamde BOAregistratie (Bijzondere Opsporings Ambtenaar). Op dit moment worden alle 
medewerkers op straat opgeleid tot BOA. Per 1 januari 2010 moeten alle medewerkers van Stadstoezicht 
die op straat lopen deze opsporingsbevoegdheid hebben en kunnen breed worden ingezet om 
overtredingen van de APV te handhaven.  
10% van de beschikbare tijd wordt nu ingezet voor calamiteiten en evenementen die ad hoc plaatsvinden. 
Het beleid en de prioriteiten worden binnen Stadstoezicht gemaakt door de volgende bronnen: 

- eigen waarneming van personeel op straat 
- veiligheidsindex (ook verwerkt in de analyse voor Nesselande) 
- MSB (meldingen systeem voor buitenruimteklachten = 0800- 1545 meldingen) 

Er wordt veel samengewerkt met de jongerenwerker en de politie. 
 
Erik dankt de heren van Stadstoezicht voor hun toelichting en doet een rondje voor vragen. Naar 
aanleiding van het onderwerp “handhaving hondenpoep” worden de volgende vragen gesteld. 
Er wordt gevraagd of er t.a.v. het hondenpoep beleid ook een kaartje met de uitlaatzones naar alle 
bewoners kan worden gestuurd en niet alleen naar de verzendlijst van hondenbelasting betalers. 
Er wordt gevraagd of deze folder niet ook in het welkomstpakket kan komen. 
Er wordt gevraagd of de folder kan worden bijgewerkt en er wordt medegedeeld dat bij de Laan van 
Magisch Realisme buiten wel een bord staat voor uitlaatzone maar dat deze plek NIET is aangewezen als 
losloop of uitlaatgebied en dit ook niet op de kaart staat. 
Er wordt gevraagd of er in de middenberm waar een uitlaatzone is een pad met tegels kan komen omdat 
je anders zelf in de hondenpoep loopt met je hond. 
 
Erik geeft aan dat dit zaken zijn die Roteb moet onderzoeken. Zij zitten vanavond niet aan tafel maar de 
vragen en opmerkingen zullen via dit verslag bij Roteb worden neergelegd. 
 
Er wordt gevraagd of er een bemensing kan komen bij het eindstation Nesselande van de metro. 
Stadstoezicht neemt dit op met RET. 
 
Terugkoppeling inventarisatie vraagstukken in de wijk 
In het vorige wijkoverleg is een lijst met vraagstukken tot stand gekomen. Bij de meegestuurde stukken zit 
een lijst waarop de vraagstukken staan vermeld. De onderstreepte vraagstukken zijn onderwerpen die 
volgens het wijkteam geschikt zijn om te worden opgenomen in het iWAP. Bij de overige staat 
aangegeven of en hoe dit op een andere wijze wordt opgepakt. Erik stelt voor om de lijst langs te lopen en 
aan te geven wanneer er behoefte is tot reactie. 
 
Naar aanleiding van Fijnstof meldt Erik  dat dit uitvoerig wordt meegenomen in de ruimtelijke ordenings 
procedures zoals bestemmingsplannen en herzieningen. Kort geleden heeft  er een 2e herziening ter 
inzage gelegen voor o.a. de ontwikkeling van het Oeverpark; er is een 3e herziening op komst voor een 
aantal aanpassingen op het bedrijventerrein.  
 
Naar aanleiding van “Pedagogische wijkvisie” wordt door Nanda de Graaf van JOS opgemerkt dat er al 
heel veel op de plank ligt. Er is bijvoorbeeld een “jeugdkansenzone”. Ook Diana geeft aan dat we eerst 
goed moeten kijken wat we hier mee willen. Zij geeft aan ook eens op de site van de Brede School te 
kijken want daar staan ook al heel veel onderzoeken. Zij stelt voor om hier een volgende keer op terug te 
komen. 
 
Naar aanleiding van Hoogspanningsmasten wordt gevraagd wat de laatste stand van zaken is. Nieuwe 
bewoners (van Hollands Glorie) geven aan dat er veel gezondheidsklachten in de buurt zijn en vragen 
zich af of de masten hier de oorzaak van zijn. Erik meldt dat er  bij de bestemmingsplan vaststelling 



 

 

onderzoek is gedaan en ± 5 jaar geleden nogmaals n.a.v. nieuwe inzichten. Daaruit is niet gebleken dat 
de masten de oorzaak zijn van gezondheidsproblemen. Jan Lemmers geeft aan dat de correspondentie 
uit die tijd via Nesseweb te vinden zijn. 
Nanda geeft aan dat er wellicht via de GGD een keer een voorlichting kan komen. 
 
Naar aanleiding van de nachtbus wordt ook gevraagd om ook het  dagrooster van de bussen nader te 
bezien en uit te breiden. 
 
Naar aanleiding van vrijwilligersbeleid geeft Diana aan dat ze die bij de Brede school wel kunnen 
gebruiken en dat ze blij is dat dit in het iWAP komt. Zij vindt het echter vervelend als met het punt wordt 
gesuggereerd dat de Brede School niet goed functioneert. Erik zegt dat het zo niet bedoeld is. 
 
Punten voor iWAP 
Nicole geeft aan dat in de bijlage een lijst is opgenomen met alle punten die volgens het wijkteam in 
aanmerking komen voor opname in het iWAP, waarin ook de onderstreepte punten uit het wijkoverleg zijn 
opgenomen, aangevuld met bestaand beleid en aandachtspunten uit de analyse. 
Het is niet zo dat met de andere punten niets wordt gedaan. Veel punten lopen nog via het reguliere 
circuit. In het iWAP komen de punten waarbij stedelijke projecten, deelgemeentelijke projecten en de 
projecten van de verschillende organisaties en diensten met elkaar op operationeel niveau worden 
afgestemd en die van toepassing zijn op hetgeen er speelt in Nesselande.  
 
Nicole geeft aan dat er 1 juli een iWAP voor Nesselande moet liggen. Op 16 juni wil het wijkteam het plan 
gereed hebben om naar het dagelijks bestuur te sturen. Op 9 juni willen we daarom in het wijkoverleg het 
eindconcept bespreken.  
 
Nicole geeft aan dat de brochure die vorige keer is meegestuurd over gebiedsgerichtwerken inmiddels is 
geactualiseerd. De nieuwe versie wordt ter vergadering verspreid. 
 
Nieuwe datum volgend overleg 
Nicole stelt voor op dinsdag 9 juni het volgende wijkoverleg te houden en dan in elk geval het concept 
iWAP te bespreken. Ieder noteert 9 juni in zijn agenda. 
 
Rondvraag 
Diana nodigt ons uit om het wijkoverleg een keer in de Knoop de houden.  
Afgesproken wordt dat Diana nagaat of dat op die avond mogelijk is en laat dit aan het wijkteam weten. 
In principe vindt het dan plaats in De Knoop tenzij er een tegenbericht volgt dan wordt het alsnog in De 
Kristal gehouden. 
 
Sluiting 
Erik bedankt alle aanwezigen en sluit het overleg om 22.30 uur 
 


